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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

Kérdés

" Miért nem elegendőek az alsóbbrendű utak karbantartására biztosított pénzügyi
források?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Kóka Jánoshoz a
Gazdasági Minisztériumot vezető miniszterhez . A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

Nógrád megyében az elmúlt két évben katasztrofális állapotba kerültek az alsóbbrendű utak .
Egyre nagyobb gondot jelentenek a kátyúk és a különböző úthibák . Több kistelepülésen élő
autós panaszkodik arra, hogy az utak sok helyen balesetveszélyesek, valamint a gépkocsik
futóművének meghibásodása is egyre gyakoribb probléma . A helyi lakosok hiányolják az utak
rendbetételét .

Ezért kérdezem Miniszter Urat, hogy miért nem elegendőek azok a pénzügyi források, amit a
Nógrád Megyei Közútkezelő Kht kap arra, hogy karbantarthassa a 2-es út környéki
települések közötti alsóbb rendű utakat?

Balla Mihály
országgyűlési képviselő
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